
江阴四纺机
JIANGYIN NO.4 TEXTILE MACHINERY

江阴四纺机是原国家纺织工业局定点生产各类整经机的省级高新技术企业，具有50多年的机械制造生产历史，是目前国内最具规模的整经机生产和
科研基地，公司技术力量雄厚，生产经验丰富，质量体系完备，已于2001年通过ISO9001/2000版国际质量体系认证，拥有进口加工中心设备、数控
火焰切割机、动平衡机、数控大型镗铣床等各类数控加工设备和高精度检测装置100多台套，具有年产各类整经机600台套生产能力的整经机装配线
两条。公司先后荣获“江苏省高新技术企业”、“江苏省民营科技企业”、“江苏省AAA级资信企业”、“江阴市最具成长型的中小企业二十强”、
“江阴市百强企业”“无锡市文明单位”、“科技创新先进企业”等一系列称号。公司先后承担了“国家十五科技攻关计划”、“国家中小企业创
新基金项目计划”、“国家火炬项目计划”、“国家级重点新产品试制计划”等项目，也是分条整经机、分批整经机行业标准及经轴、织轴、高精
度分段整经机国家标准的主要起草单位。其主要产品有SHGA215型系列分条整经机、GA163型系列分条整经机、系列分批整经机、系列整浆联合机、
牛仔布织造系列整经机、系列特种织物整经机等六大系列二十多个规格型号，能满足不同用户不同工艺的要求，可与国产和进口的无梭织机配套，

被原国家纺织工业局指定为替代进口产品，产品在国内市场占有率达65%以上，且已出口世界上几十个国家和地区。
With more than 50 years of machinery manufacturing history, Jiangyin No.4 Textile Machinery New-Tech Manufacturing Co., Ltd. is 

a provincial high-tech enterprise designated by original National Spinning and Weaving Industry Bureau to produce various 
warping machines, and is one of the largest warping machine production and scientific research base in China at present. With 
strong technical force, abundant production experience and complete quality system, the company passed ISO9001/2000 Quality 
Management System certification in 2001. It is equipped with more than 100 sets of various CNC machining equipment and high-

accuracy detection devices such as imported machining center/equipment, CNC flame cutting machines, dynamic balancing machines 
and CNC large boring and milling machines, and has two warping machine assembly lines with the annual production capacity of 600 
sets of various warping machines. The company has successively won a series of titles such as “Jiangsu High-tech Enterprise”, 
“Jiangsu Private Science and Technology Enterprise”, “Jiangsu AAA Credit Enterprise”, “Top-20 Most Growable SME in Jiangyin”, 

“Jiangyin Top-100 Enterprise”, “Wuxi Civilized Unit” and “Technical Innovation Advanced Enterprise”, has successively undertaken 
“National ‘Tenth Five-years’ Science and Technology Attach Plan”, “National SME Innovation Fund Project Plan”, “National Torch 

Project Plan”, “National Key New Product Trial Production Plan” and other projects, and also is a main drafting unit of industry 
standards for sectional warping machines and batch warping machines as well as national standards for warp beams, weaver’s beams 
and high-accuracy sectional warping machines. Its main products include SHGA215 series sectional warping machines, GA163 series 

sectional warping machines, series batch warping machines, series warping sizers, jean weaving series warping machines and 
series special fabric warping machines, which are divided into more than 20 specifications and models, can meet different 

process requirements of different customers, can be matched with domestic and imported shuttleless looms and are specified as
import substitutes by original National Spinning and Weaving Industry Bureau. The products have taken the domestic market share 

of over 65%, and have been exported to dozens of countries and regions in the world.



OUTVIEW-COMPANY



花园式厂房
Garden-like factory



花园式厂房
Garden-like factory



OFFICE BUILDING



OFFICE BUILDING LOBBY



我公司主要产品
MAIN PRODUCTS

• GA163D 智能型分条整经机
• GA163D INTELLIGENT SECTIONAL WARPING MACHINE



• GA163E(精密)型分条整经机

• GA163E(PRECISION)SECTIONAL WARPING MACHINE



• GA163H(重载)型分条整经机

• GA163H(HEAVY LOAD)SECTIONAL WARPING MACHINE



• SHGA215C 型分条整经机

• SHGA215C SECTIONAL WARPING MACHINE



• GA278 型扁丝整经机

• GA278 FLAT YARN WARPING MACHINE



• GA128C 型分批整经机

• GA128C DIRECT WARPING MACHINE



• GA251B型球经整经机

• GA251B BALL WAPRING MACHINE



• GA261C 型分纱整经机

• GA261C REBEAMING WARPING MACHINE



• V型循环式筒子架

• V TYPE RECIRCULATED BOBBIN CREEL



• 新型双盘无立柱积极传动式筒子架

• DOUBLE DISC NO-POST POSITIVE TURNING TYPE CREEL



ASSEMBLY LINE



ASSEMBLY LINE



ASSEMBLY LINE



NEW MACHINE IN TEST



NEW MACHINE IN TEST



更多产品请见我公司网站
MORE DETAILED INFORMATION, PLEASE SEE 

OUR WEBSITE

• 公司网址：WWW.4FJ@4FJ.COM
• OUR WEBSITE:WWW.4FJ@4FJ.COM

http://WWW.4FJ@4fj.com/


•联系我们（CONTACT US）：
• 电话TEL：86-510-86361210
• 传真FAX：86-510-86361211
• 服务热线SERVICE LINE：86-510-86362820
• 外贸部International Trade Department：86-510-

86963830
• 地址ADD：江苏省江阴市长寿云顾路58号
• No.58 Yungu Road,Changshou, Jiangyin City, Jiangsu 

Province
• 邮编POST CODE：214424
• E-MAIL：4fj@4fj.com

mailto:4fj@4fj.com

